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Bestyrelsesmøde afholdt 14.10.2023 kl. 10:00 

Deltagere: 

Anni Hamann Kjær, Formand 

Lars H. Olsen, Afgået Næstformand 

Anette Bak Pedersen, Kasserer 

Doris Petersen, Revisor 

Joan Bang 

Henrik Deichmann, Sekretær 

Allan Hjortshøj, 1. Suppleant 

Jens Vestergaard, 2. suppleant 

Fraværende: 

 

 

Dagsorden: 

1. Valg af ny næstformand 

2. Siden sidst 

3. Brandskilte og skilte med hastighedsbegrænsning 

4. Hastighedsbegrænsning på grusvejene 

5. Økonomi 

6. Fastsættelse af næste møde 

7. Eventuelt 

 

 

Referat: 

Ad. 1:  Nuværende næstformand Lars udtræder af bestyrelsen og grundejerforeningen, da han 

fraflytter sit sommerhus. 

Alan Hjortshøj, der er 1. suppleant, indtræder derfor i bestyrelsen. 

Bestyrelsen vælger Allan som ny næstformand. 

Herefter er bestyrelsen sammensat som følger: 

Anni Hamann Kjær, Formand 

Allan Hjortshøj, Næstformand 

Anette Bak Pedersen, Kasserer 

Doris Petersen, Revisor 

Joan Bang 

Henrik Deichmann, Sekretær 

Jens Vestergaard, 1. Suppleant 

Vakant, 2. suppleant 

Ad. 2:  Siden sidst 

a) Microwa 

Anette har fået et fint samarbejde med Microwa og har nu mulighed for selv at trække 

nødvendige regnskabsmæssige data fra Microwa’s system. 

b) Firma annonceringer på Facebook 

Vi tillader ikke på nuværende tidspunkt firmaers annonceringer på Facebook. 

Det skal undersøges om der er et behov for dette og i givet fald om eventuelle indtægter 

står mål med den administration, det vil kræve. 

Punkt til næste bestyrelsesmøde. 
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c) Arrangement/Workshop for Grundejerforeningen 

Den 15. juni 2024 kl. 14:00 til 17:00 vil Grundejerforeningen afholde et fælles arrangement. 

Emnet vil være: Hygge og deling af inspiration for fremtidige investeringer til glæde og 

gavn for hele Grundejerforeningen. 

Der vil blive udsendt invitation når endeligt program foreligger. 

d) Hjertestartere 

Der er nu opsat og idriftsat 3 hjertestartere i vores område. 

Som opfølgning er afholdt 2 kurser i brugen af disse. Der kom ikke mange, men vi håber at 

de der mødte op, fik et godt kursusforløb. 

e) Beskæring 

Grundejere der mener at der skal ske en beskæring af træer og buske langs vejene i vores 

område skal henvende sig til kommunen. 

Grundejerforeningen har ingen rettigheder i forhold til at stille krav til den enkelte grundejer 

i denne forbindelse. 

Grundejere ud mod Øksenmøllevej har modtaget en meddelelse fra kommunen 

vedrørende beskæring og de regler, der findes på området. 

f) Hastighed på de asfalterede veje 

Kommunen er i dialog med politiet omkring skiltning og hastighedsbegrænsninger i 

Syddjurs Kommune. 

Anni vil kontakte kommunen omkring den problematik, der har været rejst i forbindelse med 

60 km/t fra landevejen til Øksenmøllevej. 

g) Områdekort på standere 

Der mangler fortsat at blive opsat nogle af de nye områdekort, der er hjemkøbt. 

Det har ikke været muligt med almindeligt værktøj at gøre dette. 

Det aftales at vi entrerer med et montagefirma for opsætning af de sidste kort samt levering 

af plexiglasplader til disse. 

h) Vedligehold af vejene 

Der er fokus på de af vores veje, hvor der er ekstraordinære problemer med vand. 

I forbindelse med vandproblemer forsøger han at reparere på en måde så vandet løber ved 

siden af vejen. 

Anni er i løbende dialog med vores entreprenør omkring dette emne og generelt 

vedligehold af vejene. 

Det er en udfordring at vedligeholde vejen, da de ikke er udført med en vejkasse som man 

ville gøre i dag ved etablering af nye veje. 

Skulle man opbygge vores eksisterende veje på denne måde ville det ruinere 

grundejerforeningen. 

En positiv ting er ved hulerne: Ingen kører for stærkt. 

Ad. 3:  Brandskilte og Skilte med hastighedsbegrænsning 

Det besluttes at eksisterende brandskilte og skilte med hastighedsbegrænsning udskiftes med 

nye og mere synlige skilte. 

Brandskilte vil blive en model der kan demonteres om efteråret og genopsættes om foråret. 

Dette for at man er mere opmærksom på et skilt, der ikke altid sidder der. Bestyrelsen vil stå 

for dette arbejde. 

Ad. 4:  Hastighedsbegrænsning på grusvejene 

 Det vil være for dyrt i forhold til effekten at lægge nye belægninger eller støvbinder på vejene. 
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Vurderingen er at det vil være langt billige at etablere mobile vejbump på de strækninger hvor 

problemet er stort. 

Allan vil komme med oplæg. 

Punkt til næste bestyrelsesmøde. 

Ad. 7 Økonomi 

Anette fremlægger regnskabet. Ingen bemærkninger. 

Grundejerforeningens økonomi er fortsat god og robust i forhold til kendte og eventuelle 

uforudsete udgifter. 

 

Ad. 8 Næste møde 

 Der aftales nedenstående møderække: 

- Lørdag den 10. februar 2024 kl. 10:00 

- Lørdag den 16. marts 2024 kl. 10:00 

- Generalforsamling: 8. maj kl. 18:00 

- Lørdag d. 15. juni kl. 10:00 

Herudover møder efter behov. 

Ad. 9  Eventuelt 

Bestyrelsen siger med en lille erkendtlighed tak til Lars for hans store arbejde for 

Grundejerforeningen i den tid han har siddet i bestyrelsen. 

 

 

 


